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          In 2005, the first Confucius Institute in the Commonwealth of Independent States (CIS) was esta-blished in Tashkent State Oriental Institute, Uzbekistan. By 2020, the Commonwealth of Independent States have been fully covered with 47 Confucius Institutes in total. In the context of the global "Chinese fever", Confucius Institutes have been established and increased in number in Russia and the Commonwealth of Independent States, playing an active role in spreading the Chinese language and Chinese culture. As a cultural bridge connecting China and the CIS countries, Confucius Institutes objectively promote people-to-people communication and have made a generous contribution to the cooperation. However, Confucius Institutes have also faced serious challenges in their development. This article mainly studies the research of Chinese scholars and their opinions on the establishment and development of Confucius Institutes in Russia and the CIS countries, and aims to provide relatively detailed information and helpful research directions for subsequent studies of Confucius Institutes in the CIS countries.
        

        
          В 2005 году в Ташкентском государственном институте востоковедения был создан первый Институт Конфуция в Содружестве Независимых Государств (СНГ). При непрерывном развитии к 2020 году Содружество Независимых государств полностью охвачено в общей сложности 47 Институтами Конфуция. В условиях глобальной "китайской лихорадки" в России и Содружестве Независимых Государств создаются и расширяются Институты Конфуция, играющие активную роль в распространении китайского языка и китайской культуры. Являясь культурным мостом, соединяющим Китай и страны СНГ, Институты Конфуция объективно способствуют межличностному общению и внесли щедрый вклад в это сотрудничество. Однако с развитием Институты Конфуция также столкнулись с большими проблемами. В данной статье в основном рассматриваются исследования китайских ученых и их мнения о создании и развитии Институтов Конфуция в России и странах СНГ, а также ставится цель дать относительно подробную информацию и полезные направления исследований для последующих исследований Институтов Конфуция в странах СНГ.
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